
Menighetsråd 10.04.24 
 

Tanum og Kjose menighetsråd 2024, agenda og referat 

 
Møtested:  Sakristiet Kjose krk. 
Tidsramme:  kl 1800 til kl 2030 
Saksliste nr:  3/24 

 
Årsplan 2024 

 
Innkalte:  
Jørn Holme, Marte Johnsen, Anne Marie Larsen, Tove Moland, Louise Hetty Einarson, Berit Moe, Odd 
Bjørneby, Tore Hummelvoll og Marit Kobro 

 

Forfall:  
Jørn Holme, Louise Hetty Einarson 

 
Åpning og enkel bevertning ved Marte og Tove 

 

Saksnr. TEMA OM SAKEN BESLUTNING/VEDTA
K 

Sak 
18/24  

Godkjenninger Godkjenning av:  
• utsendt innkalling og saksliste 

datert 10.04.24 
• referat datert 26.02.24 

Innkalling, saksliste og 
referat godkjent. 

Sak 
19/24 

Samtale med 
kantor 

Samtale med kantor  
• Innspill til utvalg for gudstjeneste 

og kultur 

Utsettes til høsten. 

Sak 
20/24 

Salmer i 
gudstjenestene 

Det kommer mange kommentarer om 
salmevalg i gudstjenestene. Sokneprest og 
kantor orienterer om hvordan de 
planlegger gudstjenesten og salmevalgene 
og forteller om tiltaket “Hvilke salmer liker 
du?” som er lagt ut på facebook og 
nettsider. 

 
Tore orienterte om bakgrunnen for valg av 
salmer og hva som styrer dette. Det er 
utfordrende å møte alle behov ift 
salmevalg, kjente salmer og hvem som 
ønsker hva.  

Saken tas til 
orientering og setter 
pris på det initiativ 
som er tatt med å se 
nærmere på salmer i 
gudstjenestene.  

Sak 
21/24 

Kommunikasjo
n 

Kommunikasjon og promotering av det vi 
gjør? 

Utsatt til neste møte. 

https://docs.google.com/document/d/1kvFBtqDY1Iukh7ul6-VPyyO4QjvufYh8iVf81DUxQZ8/edit
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfmhpagHYDeN978wlnlemHMsJivEAKy2HbcEV7IEgfW0spR0Q/viewform?fbclid=IwAR3rd24SNMpopmIPtKmx-8ZrBUaMt8dLpMDyfrk22Vwza3GJ4Alovv0TyM8_aem_AZwxgzbfo8JQNnKgRUz-5Acl0Y0QRq6fN6w9pyRTZszSwPTqK6KkrguDwYCNXN88WHkml6rbyhBuE6aEs3mmxC73
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfmhpagHYDeN978wlnlemHMsJivEAKy2HbcEV7IEgfW0spR0Q/viewform?fbclid=IwAR3rd24SNMpopmIPtKmx-8ZrBUaMt8dLpMDyfrk22Vwza3GJ4Alovv0TyM8_aem_AZwxgzbfo8JQNnKgRUz-5Acl0Y0QRq6fN6w9pyRTZszSwPTqK6KkrguDwYCNXN88WHkml6rbyhBuE6aEs3mmxC73


• redaktør for FB og andre sosiale 
kanaler? 

• hva skjer i Larvik/Stavern 
• aktivitetskalenderen LK 
• Såmannen  
• nyhetsbrevet 
• mm. 

Hvordan jobbe systematisk med dette 
fremover? 

Sak 
22/24 

Budsjett og 
givertjeneste 

Styrke økonomien vår og vurdere 
alternative givertjenester/andre tiltak.  
Vi diskuterer og drøfter mulige tiltak. 
Brosjyre for givertjeneste. Kan justeres med 
de nye delmålene. 

 
Vi trenger en fast givertjeneste som gir oss 
handlingsrom til å utvikle aktivitetene våre.  
Vi diskuterte spissing av tidligere forslag til 
dette. Bl.a. si mer om hva formålet er, at vi 
ønsker å utvikle menigheten, konkretisere 
arbeidet i underutvalgene og at økonomi er 
en forutsetning for å jobbe videre. 

 
Vurdere tiltak rundt kirkekaffe 16. juni i 
Tanum krk. Eks loddsalg? Vurderes på neste 
møte. 

Tore:  
• bearbeider 

utkast til 
brosjyre og 
legger det 
frem på neste 
møte  

• sjekker hvor 
vi kan søke 
eksterne 
midler til vår 
aktivitet 

 
Vurdere loddsalg ved 
kirkekaffen 16. juni 
neste møte?  

Sak 
23/24 

Orienteringer 
fra utvalgene 

Utvalg for gudstjeneste og kultur 
Kort orientering om arbeidet i 
underutvalget. Flere temaer og tiltak er til 
vurdert.  
Konkret vil Vestfold orgelfestival bruke 
kirken i Tanum 11. august til 
konsert.Utvalget kommer tilbake med mer 
konkrete tiltak etterhvert. 

 
Diakoni: 
Det er gjennomført to møter og diskuterer 
hvordan de skal jobbe videre med 
mandatet. Bl.a. vurderes sorggruppe, 
besøkstjenester, samarbei m Tunheim, mm. 
Utvalget lager en plan for arbeidet og MR 
får den til høsten. 

 
Utvalg for kirkelig undervisning og læring 
Foreløpig er det ikke avholdt møte i 
underutvalget. 

Tore og Berit 
orienterte om 
arbeidet i 
underutvalget. 

https://www.canva.com/design/DAF2wravJfQ/yx1on3nr8sEGnVoqmb3z_w/edit?utm_content=DAF2wravJfQ&utm_campaign=designshare&utm_medium=link2&utm_source=sharebutton
https://docs.google.com/document/d/1iC6IJ8E-GW9wJR6zo8P8H779fOBeE7yToRlQCYnoYAM/edit


Sak 
24/24 

Formulering av 
visjon 

Den endelige formuleringen av visjonen er 
ikke vedtatt. 
Den foreløpige formuleringen:  
“Vi i Tanum og Kjose menighetsråd vil 
jobbe for en åpen, inkluderende og raus 
menighet.” 

 
Forslag: 
“Tanum og Kjose menigheter er åpne, 
inkluderende og rause”. 

 
Vi drøftet både innhold og mening i 
visjonen, hva den skal bety for oss og 
hvordan vi kan jobbe videre med dette. Vi 
er omforente om at dette temaet må vi 
jobbe videre med. Det må være en 
handlekraft i visjonen som gir oss en 
retning.  

 
Visjonen skal ligge til grunn for alt vårt 
arbeid.  

Vi er omforente om 
følgende visjon for 
denne 4-års perioden: 

 
Tanum og Kjose 
menigheter  ønsker å 
være åpne, 
inkluderende og 
rause. 

 
Arbeidet med 
visjonen 
vurderes/evalueres 
om ett år i mai møtet. 
Vi bør da kunne si noe 
mer konkret om 
hvordan vi jobber for 
å være åpne, 
inkluderende og 
rause.  

 
I forkant av 
vurdering/evaluering 
vil underutvalgene gi 
en tilbakemelding på 
hvordan de har jobbet 
med dette. 

Eventuel
t 

 
• Kort orientering om 

solister/kirkemusikk ved ulike 
gudstjenester i menighetene 

 

 

 
• Felles AU med Kjose, Berg og 

Stavern 16. mars 
• Felles tekstleserkurs 
• Såmannen og økonomi 

• Forslag; sette ned 
en arbeidsgruppe 
som vurderer hva 
Såmannen skal 
være i fremtiden 
(form, medium, 
kostnad, mm). 
Hvem leser 
Såmannen, bør det 
gjennomføres en 
brukerundersøkels
e 

Til orientering 

 

 

AU (Tore, Marte og 
Marit) følger opp 
temaene vi diskuterte 
i møtet med felles AU 
neste uke. Vi vil 
foreslå at det 
nedsettes en 
arbeidsgruppe som 
skal utarbeide et 
kunnskapsgrunnlag 
for beslutning videre 
for Såmannen. 



• EK til Såmannen er 
pr i dag 125.000. 

• Skal vi fortsette med felles 
AU 

• regulært eller ved 
behov 

Huskeliste for kommende 
møter 

Kateket Bente kommer til mai møtet. 
Kantor Jan Ivar til høsten. 
Neste møte diakoni og åpen kirke i 
sommer. 
Kjøp av revisortjenester. 

 

 
Takk for i dag! 

  

 


